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VÝKONNÝ VÝBOR 

                                              ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

 

Zápis č. 1/2022 z jednání VV dne 6. ledna 2022 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  

Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Matěj 

Rázga (MR), Alexander Křížek (AK), Kamil Vrubel (KV). 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Filip Vacek (FV), Hana Schlangerová (HS), Dan 

Beneš (DB), Petr Býma (PB). 

 

Projednávané body: 

1. Podpora NSA – ženské kolektivní sporty 

- DP potvrdil, že podle posledního vyjádření Filipa Neussera, předsedy Národní sportovní 

agentury (NSA), získá ČSRU finance na rozvoj ženského ragby. Přesná částka ještě nebyla 

potvrzena, bude se řádově jednat o miliony korun. 

- PS vyzval k opatrnosti při vynakládání financí předtím, než bude částka definitivně 

přidělena, také s ohledem na nejistotu panující z důvodu covidové situace a státního rozpočtu 

v provizoriu. 

- DP souhlasil s tvrzením PS a vyzval k zahájení formálních kroků související s rozvojem 

českého ragby, například zpracováním návrhu na výběrové řízení na pozici manažera 

projektu. 

VV vzal na vědomí informace o financích z NSA na rozvoj ženského ragby a pověřil PM 

zpracováním návrhu na výběrové řízení na pozici manažera projektu. 

2. Změny v organizační struktuře ČSRU 

- PM navrhnul změnu organizační struktury ČSRU. Dočasně navrhnul zrušit pozici 

sportovního ředitele, který aktuálně nemá potřebný profesionální aparát k řádnému naplnění 

této pozice. Znovuobsazení pozice představuje pro PM spíše dlouhodobý cíl a to zejména 

z toho důvodu, že potřebnou kapacitu ČSRU nemůže najít nikde jinde než v klubech, kde by 

ale mohl tento krok způsobit oslabení klubu, ze kterého by daná osoba přešla do ČSRU.  

- Antonín Brabec, dosavadní sportovní ředitel ČSRU, by se dle předloženého návrhu nadále 

věnoval přímo dvěma oblastem, a sice vzdělávání a soutěžím, zároveň by se stal předsedou 

STK. 
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- DP se dotázal, jaký konkrétní plán je co do oblasti výkonnostního ragby, kdo konkrétně by 

mohl mít tuto oblast na starosti. 

- PM odpověděl, že by rád tuto pozici nabídnul hlavnímu trenérovi reprezentace VX seniorů, 

který by mimo jiné měl za úkol propojovat činnosti jednotlivých národních týmů, sportovní 

centra mládeže a resortní sportovní centra. 

- Druhou částí návrhu pak bylo zrušení komise ženského ragby. Cílem tohoto kroku je 

začlenění témat i členek komise do ostatních komisí ČSRU a dále do budoucna také zvýšení 

počtu členů a členek věnujícím se ženskému ragby ve všech komisích ČSRU. Na zachování 

pozice manažerky ženského ragby tento návrh žádný dopad nemá. 

- HS souhlasila, že ženské ragby by mělo fungovat v rámci standardní struktury ragby. RR a 

PS vyzvali k větší podpoře klubů k náborům do ženského ragby. 

 

Usnesení: VV schválil navrhovanou změnu organizační struktury ČSRU, tudíž i zrušení pozice 

sportovního ředitele a zrušení komise ženského ragby a to s účinností od 1.2.2022. 

 

3. Sponzoring a marketing 

- RR vyzval k vyšší aktivitě při získávání marketingových partnerů a sponzorů, zejména při 

oslovování menších firem. 

- PM popsal situaci se současnými sponzory i možnosti, které se nabízejí u dalších firem či 

navýšení plnění ze strany současných partnerů ČSRU. 

- DP uvedl, že sponzory by mohly zajímat novinky v českém ragby, zejména rozjezd 

Sportovních center mládeže či plánovaný rozvoj ženského ragby a že zajímavý pro sponzory 

může být i tým Dukly. 

- Podle RR je třeba lépe využít potenciál blížícího se ragbyového mistrovství světa.  

 

Usnesení: VV pověřil PM pravidelným zařazováním bodu sponzoring do programu jednání VV.  

 

4. Výběrový tým Dukla 

- DP se vyslovil pro uzavření poloprofesionálních smluv s hráči výběrového týmu Dukly. Ty 

by byly na půl roku s tím, že na konci července se vyhodnotí, co tyto smlouvy přinesly a 

jestli se bude v této praxi pokračovat. DP potvrdil, že s uzavřením smluv musí souhlasit 

kluby, které do Dukly hráče dodávají i trenéři jednotlivých reprezentací. Celé financování 

projektu nebude z rozpočtu unie, ale ze soukromých zdrojů. Cílem projektu je celkový rozvoj 

ragby v Česku, nejen na Dukle a vylepšit postavení týmu na evropských turnajích. 

Usnesení: VV schválil návrh DP na odměňování hráčů Dukly na první polovinu letošního roku. 

Podmínil ji souhlasem všech dotčených klubů i reprezentačních trenérů. VV pověřil PM a Šárku 

Žižkovou vytvořením návrhu hráčských smluv. 
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V Praze dne 9. ledna 2022 

 

Zapsal: Petr Býma 

 


